
BR.0012.5.10.2024 

Protokół Nr 6/2024 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Prorodzinnej i Społecznej 

z dnia 23 września 2024 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Zdrowia, Polityki Prorodzinnej i Społecznej otworzył Przewodniczący 
Komisji, Grzegorz Nędza. Podczas posiedzenia obecni byli Członkowie Komisji Zdrowia, 
Polityki Prorodzinnej i Społecznej zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do 
protokołu. Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 

1. Elżbieta Burtan – Starosta Krakowski, 

2. Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu, 

3. Lucyna Klich - Dyrektor Wydziału Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich, 

4. Katarzyna Kapelak-Legut - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Prorodzinnej i Społecznej, Grzegorz Nędza 
przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmiany uchwały 
budżetowej Powiatu Krakowskiego na rok 2024 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu treningowym lub wspomaganym 

6. Sprawy bieżące 

7. Wizyta w Domu Pomocy Społecznej Zgromadzenia Córek Bożej Miłości Prusy oraz 
Warsztatach Terapii Zajęciowej w Pobiedniku Małym 

8. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia.  

Komisja jednogłośnie - 4 głosami za - przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia. 
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4. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY BUDŻETU I ZMIANY UCHWAŁY BUDŻETOWEJ 

POWIATU KRAKOWSKIEGO NA ROK 2024 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały. 

Alicja Wójcik pytała o cztery tysiące złotych na pogrzeby, czy jest to finansowane z Zakładu 
Ubezpieczeń Społecznych. 

Edyta Jaśnikowska odpowiedziała, że tak. 

Komisja jednogłośnie - 4 głosami za – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

5. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA SZCZEGÓŁOWYCH ZASAD PONOSZENIA 

ODPŁATNOŚCI ZA POBYT W MIESZKANIU TRENINGOWYM LUB WSPOMAGANYM 

Katarzyna Kapelak-Legut omówiła projekt uchwały. 

Grzegorz Kowalik pytał co to są mieszkania treningowe lub wspomagane. 

Katarzyna Kapeak- Legut odpowiedziała, że są to mieszkania niebędące pieniężnym 
świadczeniem z pomocy społecznej i są przeznaczone dla osób powyżej 18 roku życia, które 
jeszcze nie wymagają opieki całodobowej. Mieszkania treningowe są przeznaczone głównie 
dla dzieci z pieczy zastępczej, osób bezdomnych, cudzoziemców, którzy są w stanie 
samodzielnie zaspokajać swoje potrzeby życiowe. Mieszkania wspomagane przeznaczone 
są natomiast głównie dla osób niepełnosprawnych, chorych i z zaburzeniami. 

Alicja Wójcik pytała o odpłatność za takie mieszkania. 

Katarzyna Kapelak-Legut odpowiedziała, że nie ma jeszcze ustalonej konkretnej kwoty, 
zależne jest to od kryterium dochodowego, jednak kwota ta nie może być wyższa niż 30% 
dochodu osoby, która będzie zobowiązana do odpłatności. 

Grzegorz Kowalik pytał, jak wygląda sytuacja w innych powiatach i czy mieszkania tego typu 
są bezpłatne.. 

Katarzyna Kapelak-Legut odpowiedziała, że mieszkania są odpłatne. 

Komisja jednogłośnie – 4 głosami za - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

6. SPRAWY BIEŻĄCE 

Elżbieta Burtan przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Powiatu Kłodzkiego na usuwanie skutków powodzi. 

Grzegorz Nędza omówił pismo odnośnie szczepień na meningokoki. (załącznik 2). 

Elżbieta Burtan zaznaczyła, że w przyszłości dobrze byłoby zająć się innymi nowymi 
programami. Mówiła o programie przesiewowym profilaktyki raka. 
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Grzegorz Nędza prosił o poinformowanie Komisji, gdy będą startowały kolejne programy 
zdrowotne realizowane na rzecz Powiatu Krakowskiego. 

Lucyna Klich powiedziała, że po zakończeniu konkursów Komisja zostanie poinformowana. 

7. WIZYTA W DOMU POMOCY SPOŁECZNEJ ZGROMADZENIA CÓREK BOŻEJ MIŁOŚCI PRUSY ORAZ 

WARSZTATACH TERAPII ZAJĘCIOWEJ W POBIEDNIKU MAŁY 

Komisja udała się z wizytą do Domu Pomocy Społecznej Zgromadzenia Córek Bożej Miłości 
w Prusach. Na podstawie rozmowy z przedstawicielami DPS-u i rozeznania komisja 
stwierdziła: poprawnie zaopiekowany budynek, problemy z finansowaniem DPS-u 
prowadzonego przez podmioty zlecone (stare i nowe zasady) oraz potrzeba inwestycji 
termomodernizacyjnych, które pozwoliłyby zmniejszyć comiesięczne koszty utrzymania.  

Następnie komisja udała się do Warsztatów Terapii Zajęciowej w Pobiedniku Małym. 
Członkowie komisji zwrócili uwagę na dużą kubaturę budynku w stosunku do małej liczby 
podopiecznych. Ponadto do rozważenia jest inny rozkład pomieszczeń (np. oddzielenie 
miejsca spożywania posiłków od miejsca do uprawiania sportu). Członkowie komisji uznali za 
konieczną kontrolę wentylacji i wilgotności w pomieszczeniach oraz termomodernizacji 
budynku. 

8. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki 
Prorodzinnej i Społecznej, Grzegorz Nędza zamknął posiedzenie Komisji. 

Przewodniczący Komisji 
Zdrowia, Polityki Prorodzinnej i Społecznej 

Grzegorz Nędza 

Protokołowała: 

Grzybek Justyna 


